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Kredsbestyrelsesmøde i Kreds Nordvest. 

Tirsdag den 17. jan. 2017 kl. 18.30 i Bakkehuset 

Til stede: Jørn Schjøtler, Ellen Korsbæk, Thomas Kolding, Hans Chr. Mikkelsen, Ole Bach, 

Ingrid Agerholm og Hermann P. Jensen 

Gæst: Politisk konsulent i Friluftsrådet Kirsten Østerbye. 

Dagsorden: 

1. Nyt til Dagsorden. 

Mødekalender 

 

2 Grønt Råd i de 3 kommuner. 

                     Jammerbugt v/ Ellen orienterede fra et møde 26. okt. 

- Esben Lund Larsen på besøg 

- Sammen med Københavns Universitet arbejder Jammerbugt Kommune på en ny 

metode for planlægning af det åbne land. 

- Man arbejder på at reetablere den gamle Hellede sø. 

- Jammerbugt kommune er ved at etablere et vådområde ved Haverslev Mølle Å. 

- DN arbejder med at rejse fredningssag for området nord for Gl. Kongevej til 

Havvej. 

- Kommunen er ved at udarbejde Natur 2000 handleplanen. 

- Naturstyrelsen overtager Ulvedybet fra Naturerhvervsstyrelsen. 

- Naturstyrelsen Thy er blevet anmodet om at indgå i et partnerskab om vandrestier 

ved Langdalen. 

- Kommunen overvejer at oprette skole- og dagtilbud ved Fosdalen Naturcenter. 

- Naturstyrelsen har fået henvendelse om skovrejsning omkring Brovst til 

grundvandsbeskyttelse. 

Thisted v/Hans Christian. 

 Intet møde 

 

Morsø v/Thomas møde 26. okt. 

 En biolog gennemgik arbejdet med natur 2000 planerne. 

 Landinspektør om hvordan man vil bakke op om friluftslivet. 

 Gennemgang af processen omkring Vindmøllerplaceringer..  

 Man er ikke klar til naturparker endnu. 

. 

        



3. Nationalparken 

Bestyrelse. v/Ingrid.  

 Der er ingen bestyrelse 

 Nationalparkplan vedtaget og budgettet lagt. 

Råd v/Jørn. 

 Hyggelig afslutning.  

 

4. Skovbrugerråd. 

Der har ikke været holdt møde i foråret. 

 

5. Kredsens mailorientering 

 

 

Kirsten Østerbye fra Friluftsrådet fortalte om: 

         1. De nye indsatsområder. 

- Politisk udviklingsområde. Hvad fungerer i kredsene. Nedsat et udvalg. 

- Man har ansat en ekstern konsulent, der skal undersøge strukturen i lokalområdet. 

- Man kan følge med på hjemmesiden. Der kommer sandsynligvis en ny 

hjemmeside. 

- Man vil gerne stå lidt skarpere og mere synlig i pressen 

         2. Kommunikationspolitik  

 Man ønsker vise, at Friluftsrådet er tilstede lokalt. 

         3. Indstilling af kandidater til vandråd.   

 Kan diskuteres på Rekumødet. 

         4. Jammerbugt Kommune har haft repræsentanter i Friluftsrådet for at snakke om oprettelse af  

 Naturparker.  F. eks. i St. Vildmose. Kirsten tager fat i kommunen. 

         5. Udarbejdelse af et supplerende kyst flag til det blå flag. 

                 Der skal nedsættes et udvalg. Kirsten sender en mail til Ellen herom 

 

Webkassemail. Hos os har Jørn sendt videre. Det fungerer. 

 

Kredsrepræsentantskabsmøde.  5. marts. 

 Spejderhuset i Tilsted kl. 13.30. 

Tilstedpiloterne fortæller om deres visioner. 

 

Referent Hermann 

18/01/2017 

 

 

 


